
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo                           

a vzdelávanie zo dňa 8.novembra 2023 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 4 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová, Mgr. Júlia Prablesková 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Správa o stave programu Planet Youth   

3. Správa o projekte Teach for Slovakia v školskom roku 2023/2024 

4. Stav prípravy otvorenia Centra zdravia ako elokovaného pracoviska Centra voľného času,  

    Štefánikova trieda 63, Nitra 

5. Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie na  

    1.polrok 2024 

6. Žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre o vyjadrenie k žiadosti riaditeľa  

    základnej školy o vrátenie nehnuteľnosti do správy základnej školy 

7. Rôzne 

-   príprava stretnutí s obyvateľmi mestských častí Párovské Háje a Kynek ohľadom  

    prieskumu a zámeru zriadenia materských škôl v týchto lokalitách    

-   aktuálne informácie z Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

Priebeh zasadnutia: 

  

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných, oboznámila ich s návrhom programu. Nikto z členov nemal námietky. 

 

 

K bodu 2/ 

Správa o stave programu Planet Youth   
Mgr. Prablesková, referent koordinátor medzinárodných projektov a programov, informovala 

o stave programu Planet Youth (Prílohe č.1). Prišlo k zmenám vo vedeckej organizácii 

pôsobiacej na islandskej univerzite, kde sa odčlenila skupina garantov programu Planet Youth 

a bude sa zameriavať na mimoisladské organizácie zapojené do tohto programu. Mesto Nitra 

bude podpisovať dodatok k zmluve Planet Youth. 

RNDr. Rácová – informovala sa, kedy prišlo k zmene a k rozdeleniu tímu? 

Mgr. Prablesková – uviedla, že nemá bližšie informácie, ale nič sa pre nás nezmenilo, všetky 

záväzky prevzali. 



RNDr. Rácová – podotkla, že budeme  požadovať ako komisia predloženie spomínaného 

dodatku k zmluve. Uviedla, že dňa 7.3.2023 na svojom zasadnutí komisia prijala uznesenie, 

v ktorom odporúčala garantom programu požiadať partnera v ďalšom testovaní o zmenu 

v texte otázky o pohlaví, resp. rode – zaujímalo ju, či rokovali o tejto téme s partnermi na 

Islande? 

Mgr. Prablesková – vyjadrila sa, že to ešte nebolo riešené s autormi dotazníka, ešte to nie je 

v tom štádiu, nakoľko chcú ešte odbornú diskusiu s komisiou k tomuto. Ale pokiaľ bude 

komisia na tom trvať, môže sa to zmeniť. Máme tím Planet Youth, kde sa to bude riešiť. 

Mgr. Ajdariová – zdôraznila, že my ako komisia to chceme riešiť na základe dotazov rodičov 

a keď komisia raz odhlasuje požiadavku, tak sa to musí akceptovať. 

RNDr. Rácová – doplnila, že predmetná rodová otázka je v rozpore so školskou legislatívou. 

Ak by riaditelia škôl boli vedeli o jej zaradení v dotazníku, nedajú súhlas na jeho použitie. 

Mgr. Prablesková – podotkla, že má prejdené všetky školy a zaznamenala len 3 negatívne 

reakcie od rodičov. 

RNDr. Rácová – upresnila, že hlavný problém nie sú reakcie rodičov, ale legislatíva 

Slovenskej republiky, ktorá používa v dotazníkoch otázku na pohlavie a nedefinuje rodovú 

problematiku. 

p. Turba – uviedol, že my sme už na našej komisii žiadali odstrániť rodovú otázku. Prvotný 

zámer programu bol boj proti drogám, tak prečo je hneď prvá otázka rod? 

Mgr. Prablesková – vysvetlila, že aj tieto deti majú byť podchytené. Školy sa viac stretávajú 

s témou rodu, nakoľko niektoré deti sa v školskom prostredí s týmto problémom zdôverujú. 

p. Turba – zopakoval, že na začiatku bol poslancom predstavený program ako boj proti 

drogám a že sa prispôsobí Slovensku, ale vy ste prebrali celý text a používate rodovú otázku. 

My sme schválili v rozpočte financie na boj proti drogám. 

Mgr. Ajdariová – súhlasila a zdôraznila, že poslanci zdvihli ruky za boj proti drogám. 

Mgr. Prablesková – podotkla, že poslanci sa zameriavajú len na túto otázku. 

Mgr. Ajdariová – upozornila, že pokiaľ by robili dotazník medzi rodičmi, vysoké percento by 

bolo proti tejto otázke. Rodičia oslovujú poslancov, preto je potrebné to riešiť. 

RNDr. Rácová – vyjadrila nesúhlas s tým, že je zámer presviedčať poslancov a školiť v tejto 

oblasti. V dotazníku sa objavujú aj témy rodovej otázky, hoci bol prvotne predstavený ako 

preventívny program boja proti drogám. Výsledky prieskumu sme videli v marci 2023, 

v apríli – v máji ste začali tvoriť tím, považujeme za potrebné pýtať sa na to. Nemá pozitívnu 

mienku ani o tých stretnutiach mestského akčného tímu. 

Mgr. Prablesková – reagovala, že spätná väzba na to stretnutie od nej neprišla. 

RNDr. Rácová – doplnila, že mala pripomienky priamo na stretnutí, stále  sa tam menili ľudia 

a preto požadovala pozvať tam zástupcov našich škôl, pre ktoré je to primárne určené. 

Mgr. Prablesková – uviedla, že prítomní teraz vyťahujú len negatívne veci a neobjektívne ich 

podsúvajú. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že  prešiel rok a komisiu zaujíma, čo sa zmenilo a ako sa to 

posunulo ďalej. 

Mgr. Podoba – vysvetlil situáciu z gymnázia, kde pôsobí. Dotazník je zameraný aj na drogy, 

majú v škole malú skupinu žiakov, ktorá je sledovaná, stretnutí v mestskom akčnom tíme sa 

zúčastňuje aj ich kolegyňa, ale nemajú spätnú väzbu, ako riešiť tento problém. Za školu 

zodpovedá riaditeľ a nakoľko rodová otázka v našej legislatíve nie je, v školskom prostredí 

nemôže zaznieť. Dokonca dostali aj embargo na zverejňovanie výsledkov dotazníka. Chýbajú 

im praktické riešenia. 

Mgr. Prablesková – vysvetlila, že sú to výsledky ich školy a riaditeľ s nimi môže nakladať 

podľa záujmu. 

RNDr. Rácová – podotkla, že to bola požiadavka autorov dotazníka – aspoň tak to bolo 

prezentované. 



Mgr. Prablesková – uviedla, že z Islandu nám dajú návrhy opatrení. Mestský akčný tím má 

pripravenú finalizáciu opatrení, bude k tomu prístup. 

Mgr. Pauličková – zdôraznila, že v čase začatia projektu nebola členom komisie, nemala 

informácie, akým spôsobom bol projekt predstavený poslancom, ale t. č. nemá dôvod 

spochybňovať a plne akceptuje vyjadrenia kolegov - poslancov. Vyjadrila názor, že 

nemôžeme ísť do rozporu s legislatívou, ktorá je pre každého z nás záväzná a zároveň 

poukázala na skutočnosť, že prevenciu závislostí – ktorá bola deklarovaná ako cieľ projektu – 

je možné plnohodnotne realizovať i bez zakomponovania uvedenej položky. Pokladala by za 

optimálne – ak to je vzhľadom k podmienkam zmluvy možné, resp. ak partner 

odsúhlasí  takúto možnosť -  aby položky v dotazníku boli modifikované tak, aby reflektovali 

naše špecifiká a podmienky, pretože tieto môžu byť v jednotlivých krajinách realizácie 

projektu rôzne.  

p. Turba – upozornil na fakt, ktorý sa spomína, že legislatíva to neumožňuje a aj napriek tomu 

sa naďalej tvrdí, že tím sa rozhodne. Poďakoval kolegom – členom komisie, ktorí zaujali 

k tejto téme profesionálny postoj a požiadal pani predsedníčku, aby si vyžiadala stanovisko 

MŠVVaŠ SR k tejto otázke. 

RNDr. Rácová – poďakovala sa Mgr. Pauličkovej za odborné stanovisko. Uviedla, že podľa 

vyjadrení prezentujúcej – budú použité podobné dotazníky, plánujú stretnutie školských 

koordinátorov, vytvorí sa akčný plán – kedy môžeme zaradiť prerokovanie tohto akčného 

plánu na zasadnutie komisie? 

Mgr. Prablesková – uviedla, že ďalšie testovanie bude koncom roka 2024 a podotkla, že 

mohlo by to byť v decembri, ale ešte sa ako tím dohodnú. 

RNDr. Rácová – doplnila, že je to aj na pánovi viceprimátorovi Špotákovi. Očakávala však, 

že partneri na Islande budú pomáhať - tak ako spolupracujete s nimi? 

Mgr. Prablesková – uviedla, že sa bude pripravovať vzdelávanie, následne chcú zorganizovať 

vzdelávanie rodičov. V marci bude konferencia v Reykjaviku. 

Mgr. Pauličková – poprosila, aby táto diskusia nebola vnímaná negatívne, nie je to 

odmietnutie projektu, diskusiu vníma práve  ako hľadanie možností pre jeho optimálnu 

implementáciu.  

RNDr. Rácová – zhrnula, že program bol predovšetkým preventívneho charakteru, otázky 

rodu, ktoré sú veľmi citlivé, má riešiť školský psychológ a rodičia. Verí, že dnešná diskusia 

bola pochopená a prosíme predložiť návrh dodatku k zmluve. 

 

Komisia prijala k bodu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Správu o stave programu Planet Youth, uznesením č.43/2023 – KMŠaV     

t r v á   na realizácii  uznesenia č.7/2023 – KMŠaV zo dňa 7.3.2023 a v prípade ďalšieho 

testovania  ž i a d a   zmeniť otázku rodu na pohlavie. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 3/ 

Správa o projekte Teach for Slovakia v školskom roku 2023/2024 

RNDr. Rácová predložila stanoviská dvoch základných škôl, v ktorých sa realizuje projekt 

Teach for Slovakia, o stave projektu v školskom roku 2023/2024 (Príloha č.2). Uviedla, že 

projekt javí segregačné prvky, ale zo správ badať prvé výsledky. Požadovali sme informácie 

o jeho prínose na zlepšenie dochádzky, prospechu a správania. Komunikuje s riaditeľmi 

týchto škôl, lebo zatiaľ sa menej venujú týmto témam. Veríme, že budú brať ohľad aj na tieto 

merateľné výsledky. 



Komisia prijala k bodu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    Správu o projekte Teach for Slovakia v školskom roku 2023/2024 a  

uznesením č.44/2023 – KMŠaV     b e r i e   n a   v e d o m i e   Správu o projekte Teach for 

Slovakia v školskom roku 2023/2024.   

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 4/ 

Stav prípravy otvorenia Centra zdravia ako elokovaného pracoviska Centra voľného 

času, Štefánikova trieda 63, Nitra (Príloha č.3) 

RNDr. Rácová – informovala o osobnej návšteve priestorov bývalého Centra zdravia 

v Párovských Hájoch - je to pekné prostredie a treba ho využívať. Je potrebné predložiť 

žiadosť o zaradenie do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky do 31.3.2024 

v súlade s predloženým zámerom – vyzvala OŠMaŠ, aby tak učinilo v termíne. Zostáva 

priestory upratať a následne vyzvať kompetentné inštitúcie k obhliadke priestorov v súlade 

s legislatívou pri zaraďovaní do siete, aby mohli vydať súhlasné stanoviská, ktoré tvoria 

prílohy žiadosti. V bode Rôzne máme aj bod Príprava stretnutí s obyvateľmi mestských častí 

Párovské Háje a Kynek ohľadom prieskumu a zámeru zriadenia materských škôl v týchto 

lokalitách, čo je ďalším krokom tohto procesu. V žiadnom prípade to nemôže byť 

jednotriedna materská škola. Náš zámer je zriadiť materskú školu v Párovských Hájoch 

v kultúrnom dome na 1.poschodí v prípade, že by vznikla táto potreba.    

 

Komisia neprijala k tomuto bodu žiadne uznesenie. 

  

 

K bodu 5/ 

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie 

na 1.polrok 2024 

Predsedníčka komisie predložila členom návrh Plánu práce Komisie MsZ v Nitre pre mládež, 

školstvo a vzdelávanie na 1.polrok 2024 (Príloha č.4). Uviedla, že predkladáme všeobecné 

body do plánu práce komisie a pred každým zasadnutím sa navrhujú konkrétne materiály na 

prerokovanie podľa aktuálnej potreby členov komisie a OŠMaŠ . 

 

Komisia následne prijala uznesenie: 

 

Komisia     Mestského     zastupiteľstva    v    Nitre   pre   mládež,   školstvo    a   vzdelávanie    

p r e r o k o v a l a  návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, 

školstvo    a     vzdelávanie      na    1.  polrok   2024   a       uznesením č.45/2023 – KMŠaV    

o d p o r ú č a   Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  Plán práce Komisie 

Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, školstvo  a vzdelávanie  na 1.polrok 2024. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0. 

 

 

K bodu 6/ 

Žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre o vyjadrenie k žiadosti riaditeľa    

základnej školy o vrátenie nehnuteľnosti do správy základnej školy 

Komisii bola doručená žiadosť odboru majetku o vyjadrenie k požiadavke riaditeľa Základnej 

školy, Krčméryho 22, Nitra o vrátenie nehnuteľnosti so súp.č.2003 – sklad nachádzajúcej sa 



na parcele registra C KN č.4655/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 107 m2 

a pozemok na parcele registra C KN č.4655/3 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 236 

m2 v k. ú. Nitra zapísané v LV č.6173 (Príloha č. 5). V predmetnej nehnuteľnosti škola 

plánuje zriadiť centrum pre voľnočasové aktivity a zázemie pre pripravovanú triedu v prírode. 

 

Komisia súhlasila so zámerom školy a prijala k tomu uznesenie: 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre o vyjadrenie k žiadosti 

riaditeľa  základnej školy o vrátenie nehnuteľnosti do správy základnej školy a uznesením 

č.46/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru majetku Mestského úradu v Nitre   v y h o v i e ť 

žiadosti riaditeľa  Základnej školy, Krčméryho 22, Nitra  o vrátenie nehnuteľnosti so 

súp.č.2003 – sklad nachádzajúcej sa na parcele registra C KN č.4655/2 – zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 107 m2 a pozemok na parcele registra C KN č.4655/3 – zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 236 m2 v k. ú. Nitra zapísané v LV č.6173  do správy Základnej 

školy, Krčméryho 22, Nitra.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 7/ 

Rôzne 

 

1. Príprava stretnutí s obyvateľmi mestských častí Párovské Háje a Kynek ohľadom     

prieskumu a zámeru zriadenia materských škôl v týchto lokalitách    

RNDr. Rácová – uviedla, že k zámeru zriadiť materskú školu v uvedených lokalitách je 

potrebné zvolať stretnutie - za prítomnosti rodičov detí, komisie pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie, príslušného výboru mestskej časti a vedenia mesta. Najskôr by sa stretnutie 

uskutočnilo v Párovských Hájoch a následne na Kyneku. 

p. Turba – doplnil, že zabezpečí priestory kultúrneho domu v Párovských Hájoch a tiež 

informovanie obyvateľov o tomto stretnutí.  

 

Komisia sa následne zhodla na termíne stretnutia v Párovských Hájoch v kultúrnom dome dňa 

28.novembra 2023 o 17.00 h. V lokalite Kynek sa určí termín podľa ďalšej dohody. 

 

2. Aktuálne informácie z Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre: 

 

a) PaedDr. Orságová požiadala komisiu o stanovisko k žiadosti, ktorá bola doručená na Odbor 

školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre žiadateľom – konateľom spoločnosti 

Community development s. r. o. Palánok 1, 949 01 Nitra pánom Pavlom Hašúkom. Žiada 

o udelenie súhlasu k zaradeniu súkromnej materskej školy do siete škôl a školských zariadení 

Slovenskej republiky. Spoločnosť má záujem zriadiť materskú školu s kapacitou približne 32 

detí s možnosťou integrácie detí s autizmom a inými mentálnymi vývojovými poruchami. 

Súčasťou žiadosti je jednoduchá štúdia uskutočniteľnosti a vyjadrenie Útvaru hlavného 

architekta Mesta Nitry k funkčnému využitiu a priestorovému usporiadaniu pozemkov 

v zmysle schválenej územnoplánovacej dokumentácie (Príloha č. 6).  

RNDr. Rácová – podrobne prezentovala žiadosť a prílohy k žiadosti. Stanovisko útvaru 

hlavného architekta považuje za nedostatočné, nakoľko tam chýba vyjadrenie súhlasu, resp. 

nesúhlasu so stavbou. 



Mgr. Pauličková – podotkla, že pokiaľ by sa hovorilo o špeciálnej materskej škole, privítala 

by to, lebo v meste nám takáto materská škola chýba, a to prioritne pre cieľovú skupinu detí 

s diagnostikovanými  PAS a autizmom  

RNDr. Rácová – doplnila, že žiadosť sa jej zdá neúplná a bolo by ju potrebné dopracovať, 

resp. špecifikovať a garantovať zriadenie materskej školy pre deti uvedené v popise projektu. 

Mgr. Pauličková – navrhla, aby sme uvažovali o materskej škole pre deti so špeciálnymi 

výchovno-vzdelávacími potrebami (ďalej len „ŠVVP“), konkrétne pre deti s PAS a autizmom, 

resp. pre tie kategórie ŠVVP, ktoré identifikuje mesto Nitra, lebo ako zriaďovateľ materských 

škôl  detailne pozná situáciu a potreby mesta. Upresnila, že v súčasnej dobe v zmysle 

legislatívy školská integrácia už nie je formou vzdelávania, vzdelávanie je orientované 

k inklúzii. 

 

Komisia prijala k bodu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   žiadosť spoločnosti Community development s. r. o. Palánok 1, 949 01 

Nitra zastúpenú konateľom pánom Pavlom Hašúkom o udelenie súhlasu k zaradeniu 

súkromnej materskej školy do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky a 

uznesením č.47/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu  

Mestského úradu v Nitre   v y z v a ť  žiadateľa na doplnenie žiadosti o nasledovné náležitosti 

– prepracovať žiadosť na zriadenie špeciálnej materskej školy a tým pokryť potreby mesta 

Nitry vzhľadom na jej absenciu a deklarovať garanciu, že táto materská škola bude určená pre 

deti so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami prioritne s diagnózou PAS 

a autizmom, nakoľko mesto Nitra takouto materskou školou nedisponuje.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

Mgr. Hlavatý, PhD. sa ospravedlnil počas prerokovania tohto bodu zo zasadnutia, preto za 

uznesenie hlasovalo 8 členov komisie. 

 

b) PaedDr. Orságová informovala komisiu o zvýšenom počte vzniknutých havarijných 

situácií v materských a základných školách. Bližšie opísala havarijný stavy v MŠ Zvolenská, 

MŠ Bazovského, MŠ Topoľová a potrebné dofinancovanie opráv v ZŠ Ščasného a  v ZŠ 

Tulipánová. Vyčíslila hodnotu potrebnú na odstránenie tohto stavu vo výške 20 tisíc €. 

RNDr. Rácová – navrhla prijať uznesenie, ktorým chce komisia vyzvať mestské 

zastupiteľstvo na vyčlenenie financií na tieto opravy, nakoľko sú to staré budovy a vyžadujú 

si neustálu údržbu. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   informáciu Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre o 

zvýšenom počte vzniknutých havarijných situácií v materských a základných školách a 

uznesením č.48/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Nitre             

s c h v á l i ť  finančné prostriedky pre Odbor školstva, mládeže a športu  Mestského úradu 

v Nitre na odstránenie havarijných situácií v materských a základných školách vo výške 20 

tisíc € v tomto kalendárnom roku 2023. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

 

 

 

 



K bodu 8/ 

Diskusia 

 

Nikto z členov komisie nemal diskusný príspevok. 

 

 

K bodu 9/ 

Záver 

RNDr. Rácová poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r.  

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 8.11.2023  

 

 

Uznesenie č.43/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Správu o stave programu Planet Youth 

t r v á    

na realizácii  uznesenia č.7/2023 – KMŠaV zo dňa 7.3.2023 a v prípade ďalšieho 

testovania   

ž i a d a    

zmeniť otázku rodu na pohlavie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 8.11.2023  

 

 

Uznesenie č.44/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a     

Správu o projekte Teach for Slovakia v školskom roku 2023/2024 

b e r i e   n a   v e d o m i e    

Správu o projekte Teach for Slovakia v školskom roku 2023/2024.   

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 8.11.2023  

 

 

Uznesenie č.45/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a     

návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a     

vzdelávanie na 1. polrok 2024 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, školstvo  a 

vzdelávanie  na 1.polrok 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

     sekretár komisie                                                predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 8.11.2023  

 

 

Uznesenie č.46/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 6/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre o vyjadrenie k žiadosti riaditeľa  

základnej školy o vrátenie nehnuteľnosti do správy základnej školy 

o d p o r ú č a   

Odboru majetku Mestského úradu v Nitre    

v y h o v i e ť  

žiadosti riaditeľa  Základnej školy, Krčméryho 22, Nitra  o vrátenie nehnuteľnosti so 

súp.č.2003 – sklad nachádzajúcej sa na parcele registra C KN č.4655/2 – zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 107 m2 a pozemok na parcele registra C KN č.4655/3 – 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 236 m2 v k. ú. Nitra zapísané v LV č.6173  do 

správy Základnej školy, Krčméryho 22, Nitra.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 8.11.2023  

 

 

Uznesenie č.47/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 7/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

žiadosť spoločnosti Community development s. r. o. Palánok 1, 949 01 Nitra 

zastúpenú konateľom pánom Pavlom Hašúkom o udelenie súhlasu k zaradeniu 

súkromnej materskej školy do  siete  škôl a školských  zariadení  Slovenskej republiky 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu  Mestského úradu v Nitre    

v y z v a ť   

žiadateľa na doplnenie žiadosti o nasledovné náležitosti – prepracovať žiadosť na 

zriadenie špeciálnej materskej školy a tým pokryť potreby mesta Nitry vzhľadom na 

jej absenciu a deklarovať garanciu, že táto materská škola bude určená pre deti so 

špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami prioritne s diagnózou PAS 

a autizmom, nakoľko mesto Nitra takouto materskou školou nedisponuje.  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 8.11.2023  

 

 

Uznesenie č.48/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 7/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

informáciu Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre o zvýšenom 

počte vzniknutých havarijných situácií v materských a základných školách 

o d p o r ú č a     

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre              

s c h v á l i ť   

finančné prostriedky pre Odbor školstva, mládeže a športu  Mestského úradu v Nitre 

na odstránenie havarijných situácií v materských a základných školách vo výške 20 

tisíc € v tomto kalendárnom roku 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r.  

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  


